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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów, wykonującego obowiązki ministra finansów Ma-

teusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Nie dalej jak 4 miesiące temu zwracałem się do Ministerstwa Finansów z prośbą o podjęcie działań mają-

cych na celu unormowanie sytuacji placu odpraw celnych w Ciechanowie. Otrzymałem odpowiedź, która, 

zdaniem mieszkańców interweniujących w tej sprawie, jest wymijająca.  

Nie minęło wiele czasu, a sytuacja się wręcz pogorszyła. W tym tygodniu wybuchł potężny pożar stolarni 

zlokalizowanej w bezpośrednim sąsiedztwie palcu odpraw celnych. Oprócz tego właściciel terenu podjął 

prace rozbiórkowo-budowlane hali przystającej do placu, co wyeliminowało co najmniej 1/3 powierzchni 

placu z użytkowania. Teraz już całą dobę TIR-y parkują na miejskiej ulicy, tamując skutecznie ruch. Ta sytu-

acja spotyka się z bardzo dużą dezaprobatą mieszkańców Ciechanowa (zachęcam do przeczytania opinii na 

ten temat na lokalnych portalach). Obecna sytuacja wyraźnie pokazuje, że to miejsce absolutnie nie spełnia 

warunków do odpraw celnych, a wręcz stwarza niebezpieczeństwo dla mieszkańców Ciechanowa.  

W związku z tym proszę w imieniu lokalnej wspólnoty o jednoznaczną odpowiedź, czy, a jeśli tak, to kie-

dy, nastąpi zmiana lokalizacji placu odpraw celnych. 
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